
 

Schriftelijke vragen GroenLinks Etten-Leur 

Betreft:  Geluidsoverlast A58 

Etten-Leur, 10 januari 2019 

 

Geacht College,  

Op 19 december 2018 vond er een informatiebijeenkomst plaats over de komst van het 
zonnepark op de geluidswal langs de A58. Tijdens deze bijeenkomst werden door een aantal 
inwoners zorgen uitgesproken over het geluidsniveau van de A58 en de overlast die zij 
daarvan ondervinden.  

In 2012 is hoofdstuk 11 aan de Wet milieubeheer toegevoegd, dat specifiek over geluid gaat. 
Daarnaast werden er zogenoemde “geluidsproductieplafonds” geïntroduceerd, die een 
grens stellen aan de geluidproductie van rijkswegen. Gezien er steeds meer en steeds 
zwaarder wordend vervoer over de A58 komt onderschrijven wij de zorgen van de inwoners 
rondom de geluidsbelasting van de A58 en willen u daar dan ook de volgende vragen over 
stellen: 

1. Wat is het geluidsproductieplafond van de A58?  
2. Wordt dit geluidsproductieplafond op dit moment overschreden? Zo nee, waar blijkt 

dat uit? Wij zouden de documentatie hiervan graag ontvangen. 
3. Wat is de maximale geluidsbelasting op gevels van woningen langs rijkswegen?  
4. Wordt deze maximale geluidsbelasting op gevels op dit moment overschreden? Zo 

nee, waar blijkt dat uit?  
5. Mochten er geen actuele gegevens beschikbaar zijn om deze vragen te 

beantwoorden, is het college voornemens om deze gegevens zelf te verzamelen?  

Tijdens diezelfde informatiebijeenkomst werd er door wethouder dhr. Van Aert aangegeven 
dat hij open staat voor een gesprek met inwoners over dit onderwerp.  

6. Kunnen we hieruit opmaken dat het college op korte termijn, in ieder geval vóór de 
aanleg van de zonnepanelen op de geluidswal, een informatieavond organiseert om 
met inwoners over dit onderwerp in gesprek te gaan?  

Wij zien namelijk kansen om, tegelijkertijd met het inpassen van de zonnepanelen, de 
geluidswal zo aan te passen dat de geluidsbelasting op de woningen in de buurt van de A58 
wordt verlaagd. Ons inziens is dit tevens in overeenstemming met de passage: 
“Geluid aanpakken 
Geluidhinder kan de gezondheid schaden. Bovenmatige hinder moeten we voorkomen of 
terugbrengen tot een acceptabel niveau.”  

Alvast vriendelijk dank voor de beantwoording. 

Namens fractie GroenLinks Etten-Leur, 

 

 

Simon Jacobs 


